
 1

Protokół nr XXV/2021                                                                      
z sesji Rady Powiatu Chodzieskiego,                                             

która odbyła się on-line w dniu 23 czerwca 2021 r. 

XXV sesja Rady Powiatu Chodzieskiego odbyła się on-line w dniu 23 czerwca 2021 r. 

Obrady XXV sesji Rady Powiatu Chodzieskiego rozpoczęto 23 kwietnia 2021 r. o godz. 

12:00, a zakończono o godz. 14:30 tego samego dnia.                                                                    

W posiedzeniu wzięło udział 17 radnych.                                                                                  

Obecni:                                                                                                                                                 

1. Ewa Burzyńska  

2. Kinga Buszkiewicz  

3. Roman Chmara  

4. Dariusz Gapiński  

5. Julian Hermaszczuk  

6. Mirosław Juraszek  

7. Tomasz Kaczuba  

8. Mateusz Krojenka  

9. Barbara Ksycka  

10. Remigiusz Nowak  

11. Dariusz Rybarczyk  

12. Waldemar Straczycki  

13. Stanisław Tadej 

14. Adrian Urbański  

15. Mariusz Witczuk  

16. Jakub Wójcik 

17. Franciszek Wyrwa  

1. Otwarcie sesji. 
Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki o godz. 12:00 otworzył XXV sesję 
Rady Powiatu Chodzieskiego. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 
Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki poprosił o potwierdzenie swojej 

obecności na dzisiejszej sesji i stwierdził, iż w XXV sesji  biorą udział wszyscy radni.                     

Raport obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 
Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki poinformował, że porządek dzisiejszej 

sesji został radnym dostarczony i jest on bardzo obfity. Wyjaśnił, że ma to związek z faktem, 

że nie było sesji w miesiącu maju i tych materiałów się nagromadziło. Myśli, że sesję 
przeprowadzą sprawnie zwłaszcza, że odbyły się dwie połączone komisje w dniu 

wczorajszym i w dniu dzisiejszym. Wszystkie tematy zostały radnym przedstawione. 

Żadnych uwag do porządku sesji nie  było.                                                                               

Porządek obrad XXV sesji przedstawiał się następująco: 

  1. Otwarcie sesji.   

  2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

  3. Przedstawienie porządku obrad. 

  4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.   

  5. Sprawozdanie Starosty Chodzieskiego z działalności Zarządu Powiatu w okresie    

       między sesjami.   

  6.  Rozpatrzenie raportu o stanie Powiatu Chodzieskiego za 2020 rok. 

      a)  przedstawienie raportu o stanie Powiatu Chodzieskiego za 2020 rok, 
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      b) debata, 

      c) podjęcie uchwały w sprawie wotum zaufania. 

  7.  Rozpatrzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu  

        za 2020 rok. 

        a) przedstawienie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania  

            budżetu za 2020 rok, 

        b) przedstawienie informacji o stanie mienia, 

        c) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu o sprawozdaniu  

            z wykonania budżetu za 2020 rok, 

        d) przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Chodzieskiego w sprawie 

            udzielenia Zarządowi Powiatu absolutorium i opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej  

            w Poznaniu o tym wniosku, 

        e)  dyskusja, 

        f)  podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze  

             sprawozdaniem z wykonania budżetu Powiatu za 2020 rok, 

        g)  podjęcie uchwały w sprawie absolutorium z wykonania budżetu za 2020 rok. 

  8. Podjęcie uchwał w sprawach:  

      a) zatwierdzenia sprawozdania finansowego Szpitala Powiatowego im. prof. Romana   

          Drewsa w Chodzieży za rok 2020, 

      b) przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej w Powiecie Chodzieskim, 

      c) oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej Szpitala Powiatowego im. prof. Romana 

          Drewsa w Chodzieży na podstawie raportu, 

      d) zmiany Uchwały w sprawie zatwierdzenia do realizacji w okresie od dnia 01.01.2019 r.  

           do dnia 31.12.2020 r. projektu współfinansowanego ze środków Europejskiego 

           Funduszu Społecznego w ramach Wielkopolskiego Regionalnego Programu  

           Operacyjnego 2014-2020, 

      e)  zmiany Uchwały w sprawie zatwierdzenia do realizacji w okresie od dnia  

           01.01.2019 r. do dnia 31.12.2020 r. projektu współfinansowanego ze środków 

           Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Programu Operacyjnego Wiedza  

           Edukacja Rozwój 2014-2020, 

       f) przyjęcia rocznego sprawozdania Komendanta Powiatowego Policji w Chodzieży  

           o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie powiatu chodzieskiego za  

           rok 2020, 

      g) przyjęcia informacji Komendanta Powiatowego PSP w Chodzieży o stanie  

           bezpieczeństwa powiatu chodzieskiego w zakresie ochrony przeciwpożarowej za rok  

           2020, 

       h) przyjęcia informacji Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Chodzieży    

           o stanie bezpieczeństwa sanitarnego powiatu chodzieskiego za rok 2020. 

       i) Rocznego Programu Współpracy Powiatu Chodzieskiego z organizacjami  

          pozarządowymi, oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności  

          pożytku publicznego i o wolontariacie w roku 2021, 

       j) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Chodzieskiego na lata 2021-2031, 

       k) zmiany uchwały budżetowej na rok 2021. 

 

  9. Sprawozdanie za rok 2020 z realizacji „Rocznego Programu Współpracy Powiatu 

       Chodzieskiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi  

       w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w roku  

       2020.”. 

10. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Chodzieży oraz 

    Organizatora Rodzinnej Pieczy Zastępczej za rok 2020. 

11. Informacja o darowiznach dla Szpitala Powiatowego im. prof. Romana Drewsa  

       w Chodzieży przekazanych przez różnych darczyńców za rok 2020. 

12. Interpelacje i zapytania radnych.  

13. Wolne głosy i oświadczenia. 
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14. Zakończenie obrad. 
 

                                                      

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.                                                                        
Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki poinformował, że do protokołu nie 

wpłynęły żadne uwagi i przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia protokołu z poprzedniej sesji. 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Ewa Burzyńska, Kinga Buszkiewicz, Roman Chmara, Dariusz Gapiński, Julian Hermaszczuk, 

Mirosław Juraszek, Tomasz Kaczuba, Mateusz Krojenka, Barbara Ksycka, Remigiusz 

Nowak, Dariusz Rybarczyk, Waldemar Straczycki, Stanisław Tadej, Adrian Urbański, 

Mariusz Witczuk, Jakub Wójcik, Franciszek Wyrwa  

Protokół z poprzedniej sesji w dniu 23 kwietnia 2021 r. został przez Radę Powiatu 

Chodzieskiego przyjęty.        

5. Sprawozdanie Starosty Chodzieskiego z działalności Zarządu Powiatu w okresie 
między sesjami. 
Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki poinformował, że sprawozdanie zostało 

radnym dostarczone i otworzył dyskusję na temat sprawozdania.                                                  

Radny Franciszek Wyrwa stwierdził, że analizując sprawozdanie z działalności Zarządu          

z przykrością przeczytał informację o złożeniu rezygnacji przez dyrektora szkoły Panią 
Lucynę Sworowską. Przyznał, że ze smutkiem tą informację przyjął, bo odchodzi dyrektor 

będący wzorem skromności, taktu i profesjonalizmu w zarządzaniu. Dyrektor niedoceniany    

i otrzymujący zbyt słabe wsparcie ze strony organu prowadzącego. Ma na myśli pismo, które 

Pani Dyrektor skierowała z prośbą  o obniżenie pensum. Dla niego był to sygnał, że chyba coś 
jest nie tak. Stwierdził, że Pani Sworowska zarządza jeszcze w tej chwili jednym z 

największych zakładów pracy w Chodzieży. Podziwiał ją za umiejętności jakościowego 

zarządzania z zachowaniem kultury osobistej, kultury osobistej z poszanowaniem zasad pracy 

zespołowej. Takie podejście wśród dyrektorów jednostek oświatowych powoli jest 

traktowane jako rzadkość. Zauważył, że z jednej strony wypada żałować, że w tak trudnych 

czasach tracimy najlepszego dyrektora spośród szkół, mamy czas pandemii, z drugiej strony 

nie dziwi się, że skoro dyrektorzy nie są równo traktowani, to każdy musi podjąć decyzję, czy 

warto angażować się. Te trudne czasy w przypadku szkół dopiero nadchodzą. Normą staje się, 
że po kilkudziesięciu latach pracy dyrektorzy odchodzą w zapomnieniu i bez należytego 

docenienia ich pracy przez Starostwo Powiatowe. Ma na myśli to, że w tym roku nie złożono 

żadnych wniosków o nagrodę ani kuratora, ani ministra. Pani dyrektor otrzymała chyba w 

ubiegłym roku, ale mamy przykłady, że z roku na rok można wnioskować, tym bardziej, po 

tylu latach pracy jest to trochę szkoda. Zwrócił się do Pani Lucyny Sworowskiej stwierdzając, 

że prawdziwą wartością pracy dyrektorów jest szacunek jakim cieszy się wśród 

współpracowników i absolwentów. Na szacunek trzeba zapracować a nie wymusić. Na to się 
pracuje latami i takim autorytetem, przynajmniej dla niego, pozostanie w pamięci.                                             

Innych uwag do  sprawozdania nie było.                                                        

Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie między sesjami 

stanowi załącznik nr 2  do niniejszego protokołu.                                                                                     
Następnie przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku posiedzenia. 

6. Rozpatrzenie raportu o stanie Powiatu Chodzieskiego za 2020 rok. 

a) przedstawienie raportu o stanie Powiatu Chodzieskiego za 2020 rok,                                
Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki poinformował, że w dniu wczorajszym 

odbyły się połączone komisje gdzie ten raport został pokazany, odbyła się dyskusja więc 
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chciałby aby w tej chwili rozpocząć dyskusję bez przedstawiania raportu.                                    

Raport o stanie Powiatu Chodzieskiego za 2020 rok stanowi załącznik nr 3 do 

niniejszego protokołu. 

b) debata,                                                                                                                                       
Następnie Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki otworzył dyskusję na temat 

raportu i jako pierwszemu udzielił głosu radnemu Franciszkowi Wyrwie.                              

Radny Franciszek Wyrwa stwierdził, że ma nadzieję, że nie będzie jedynym dyskutantem, bo 

to jest raport i teoretycznie może brać w udział w dyskusji nad tym raportem każdy 

mieszkaniec naszego powiatu. Powiedział, że w uzgodnieniu z kolegami z klubu, tradycyjnie 

jak co roku chciałby przedstawić ich stanowisko bez wnikania w szczegóły, bo na 

poprzednich sesjach wiele dyskusji było, dotyczących niektórych spraw szczegółowych. 

Uważa, że marnotrawieniem czasu radnych byłoby gdyby do tego wracali. Spróbuje podejść 
do tego w sposób bardziej kompleksowy i całościowy. Jako pierwsze omówił sprawy 

finansowe. Podczas wczorajszej komisji Pan Tadej słusznie zwrócił uwagę na księgowe 

podejście do sprawozdań finansowych na zasadzie, że słupki się zgadzają, ale pozostaje 

pytanie, w którym miejscu my jesteśmy jako samorząd. Czy jako samorząd powiatowy         

w realizacji konkretnych zadań dobrze, czy niedobrze stoimy. Z raportu tego nie wyczytamy. 

Skoro wykresy tak dobrze wyglądają, to dlaczego słyszymy o niedofinansowaniu jednostek 

oświatowych, o braku środków na inwestycje, na poważniejsze remonty. Dlaczego inne 

samorządy w tych trudnych czasach sobie radzą, a mimo pandemii świadczą usługi na 

wyższym poziomie. Padły również słuszne pytania o oszczędności z powodu zdalnej 

edukacji. Zwrócono uwagę na możliwości optymalizacji kosztów nośników energii. 

Przygotowywanie analiz ekonomicznych w naszym powiecie odbierane jest jak temat tabu. 

Trudne pytania o konkretne analizy kończą się odsyłaniem do kierowników jednostek. Nie 

potrafi się wykorzystać potencjału i doświadczenia niektórych radnych w imię zasady – 

wszelkie wnioski opozycji są złe. Oświadczył, że w kilku zdaniach spróbuje spojrzeć na 

kondycję finansową naszego powiatu, w sposób bardziej syntetyczny aby wychwycić pewne 

prawidłowości, które występują. To nie są jego analizy, on je tylko zebrał i wyciągnął pewne 

wnioski. Posiłkuje się ekspertyzami specjalistów w zakresie spraw samorządowych, bo takie 

opracowania już coraz liczniej do nas docierają. Jako pierwszy zainteresował go ranking 

wydatków inwestycyjnych opracowany przez znany samorządowcom miesięcznik Wspólnota. 

Postawili sobie za zadanie przeanalizowanie wydatków w układzie dłuższym niż rocznym, bo 

w jednym roku jest to zbyt krótki czas na inwestycje żeby z tego jakieś wnioski wyciągnąć. 
Przeanalizowano lata 2017 i 2019 i z tego wyciągnięto średnią. Na 314 powiatów powiat 

chodzieski uplasował się na 311 miejscu, czwarte miejsce od końca. Są to wydatki 

inwestycyjne w przeliczeniu na jedną osobę czyli per capita i u nas to wyszło w tym 

analizowanym okresie 58 zł. Jak spróbował to przeliczyć za rok 2020 na podstawie 

sprawozdań Pani Skarbnik to ta kwota jest 52 czy 53, a więc nie ma tutaj wielkiego wzrostu. 

W Wielkopolsce i w kraju najlepszym okazał się powiat leszczyński, 659 zł a więc 

kilkanaście razy więcej niż inne. Nasze okoliczne powiaty wyprzedziły powiat chodzieski, nie 

tylko powiat pilski, ale również powiat obornicki. Gminy powiatu chodzieskiego, jeżeli tutaj 

jest 52, 54 zł, oczywiście to jest inna kategoria, to podał dla ciekawości - Margonin ma 1418 

zł, gmina Chodzież 953 zł, Budzyń 988 zł, Szamocin 707 zł. Pojawia się pytanie czemu tak 

mało inwestujemy. To jest już chyba trzeci rok z rzędu, gdzie kiepsko w tym względzie 

powiat chodzieski się tutaj plasuje. Odpowiedzią na to może być analiza wskaźnika tzw. 

nadwyżki operacyjnej ale netto. Czasopismo Wspólnota opublikowało ranking nadwyżki 

operacyjnej netto czyli po zminusowaniu spłat zadłużenia za pierwsze półrocze 2020. 

Określono ten raport jako - kondycja finansowa samorządów. Wyjaśnił dlaczego można było 

to w ten sposób ocenić. Nadwyżka operacyjna jest to dodatnia różnica pomiędzy dochodami 

bieżącymi a wydatkami bieżącymi. Można ją wypracować dwutorowo, albo po stronie 

wzrostu dochodów, albo poprzez optymalizację i obniżenie wydatków bieżących. Wówczas ta 

różnica jest wysoka. W skali kraju dla powiatów wcale nie jest tak dobrze, bo 1/3 czyli 33% 

powiatów odnotowała w tych ostatnich latach niższą średnią niż z poprzednich lat.                 
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To wskazuje, że kondycja finansowa powiatów w skali makro niestety się pogarsza. Powiat 

chodzieski znalazł się na 176 miejscu z 314 powiatów, a więc w okolicy średniego miejsca    

z kwotą 73 zł na osobę, obornicki, który nas wyprzedził - 135 miejsce, czarnkowsko- 

trzcianecki nas wyprzedził. Natomiast w Wielkopolsce powiat leszczyński jest na pierwszym 

miejscu. Zdolność osiągnięcia nadwyżki operacyjnej jest istotna z punktu widzenia 

utrzymania wysokiego potencjału w zakresie absorpcji środków europejskich i z programów 

krajowych. Samorząd ma środki na wkład własny i to jest tutaj najistotniejsze, bo jak przy tej 

pierwszej analizie pod względem inwestycyjnym kiepsko stoimy, to jest odpowiedź na 

pytanie dlaczego. Bo nawet jak dostajemy środki zewnętrzne zawsze musi być udział własny. 

Ta nadwyżka operacyjna netto jest traktowana jako rodzaj bufora, że jeżeli coś się wydarzy, 

to mamy z czego sięgać lub jeżeli mamy dołożyć do środków unijnych, to również mamy          

z czego czerpać korzyści. Tutaj ten wskaźnik nadwyżki operacyjnej trzeba wprost wiązać       
z tym poprzednim wskaźnikiem. Za te sprawy finansowe ocenił, że jest to realizacja zadań na 

poziomie dostatecznym. Sprawy oświatowe, jego ocena, to dostateczny minus i spróbuje to 

uzasadnić w oparciu o analizy całościowe. Budżet oświaty w naszym powiecie, to jest średnio 

około 36% całości. Dlatego analiza finansów jednostek oświatowych ma istotne znaczenie, bo 

jeżeli tam są problemy, to praktycznie mamy problemy z całym budżetem. Jeżeli tam byłoby 

dobrze, to uwalniamy środki, które ewentualnie musielibyśmy do oświaty dopłacać.              
W 2020 r. rozpoczęto w skali kraju pilotaż 30 samorządów we wdrażaniu tzw. programu 

SMUP System Monitorowania Usług Publicznych. Jest on przeniesiony z doświadczeń 
norweskich i jego istota jest następująca. Nie słupki budżetowe czy księgowe są istotne tylko 

na ile zadania własne, a więc obowiązkowe, które realizuje samorząd spełniają oczekiwania 

odbiorcy. Jedną z takich usług jest na przykład poczucie bezpieczeństwa. Jeżeli na poziomie 

danego samorządu poczucie bezpieczeństwa jest wysokie, bo straż pożarna jest doposażona 

albo mamy wystarczającą ilość tych wozów itd. społeczeństwo wówczas również jest 

zadowolone. I tak jest analizowany ten system SMUP na poziomie wszystkich 

obowiązkowych zadań, które samorząd realizuje.  Gmina Margonin załapała się na pilotaż      
i uczestniczyli w grupie, która analizowała wskaźniki całościowe w stosunku do placówek 

oświatowych. W chwili obecnej trwają różnego rodzaju spotkania. W połowie lipca będzie 

miał spotkanie z samorządowcami, gdzie będzie przedstawiał efekty końcowe, a efektem 

końcowym będzie ogólnodostępny portal, strona internetowa, która będzie działała w 

następujący sposób. Podał przykład gdy chcielibyśmy się dowiedzieć, czy liczba obłożenia 

łóżek w szpitalu powiatowym jest na dobrym poziomie to wybieramy naszą jednostkę jako 

powiat chodzieski i wybieramy na  żywo jak to wygląda w porównywalnych powiatach, co do 

wielkości i wysokości budżetu. Natychmiast następuje dynamiczne pokazanie w formie 

wykresu, w którym miejscu jesteśmy, poniżej, powyżej, czy akurat zbliżony jest zakres. Jest  

o tyle istotne, że nie analizuje się słupków tylko jest odpowiedź na pytanie. Skoro samorząd 

gdzieś na południu Polski sobie nieźle z tym radzi, to warto sprawdzić co oni takiego lepiej 

robią od nas. To rozwiązanie norweskie, obecnie w Polsce wdrażane, będzie propagowane na 

inne samorządy i dlatego o tym wspomina, że jesienią będzie zaproszonych trzysta 

samorządów z terenu całego kraju ze wszystkich szczebli aby wziąć bezpłatny udział w tym. 

Skąd dane, z oficjalnych sprawozdań, które wszystkie samorządy muszą złożyć. Z tego są 
wybierane dane statystyczne, dane matematyczne, które programiści przetworzyli na obraz 

zrozumiały dla przeciętnego śmiertelnika, który nawet nie musi znać podstaw ekonomii. Stad 

coraz powszechniej jest to wprowadzone w innych samorządach na świecie. On chyli czoła, 

jak zobaczył jak ta strona internetowa chodzi, jak szybko są te dane przetwarzane, to jest 

pełen podziwu. Program nie szuka odpowiedzi na pytanie czy słupki się zgadzają, będzie 

odpowiadał stopień realizacji spełniania oczekiwań mieszkańców w poszczególnym zakresie. 

Można wywindować sobie przykładowo oświatę, dopieścić wszystkie szkoły, ale zabraknie 

potem pieniędzy również na inne zadanie. Tutaj mamy klasyczny model zrównoważonego 

rozwoju, który traktujemy jako całościowy. W oświacie wskaźników makro jest czterdzieści 

parę. Z tego udało się wybrać około 16-18 i one na tej stronie będą pokazywane. Poza tym 

projektem, który być może już w przyszłym roku, jak będziemy omawiali jakiekolwiek 

raporty, to najprościej będzie zacząć od takiego usytuowania własnego samorządu w 



 6

poszczególnym zakresie, w którym miejscu jesteśmy. Te problemy dotyczące oświaty, które 

się powtarzają co roku, to nie będzie mówił o jakości kształcenia, bo w ostatnim okresie 

dosyć sporo na ten temat mówili. Stwierdził, że powie o niedoszacowaniu budżetów 

jednostek oświatowych. Z raportu i z informacji z wykonania budżetu widać, że są bardzo 

skromne środki, dyrektorzy szkół dostają je na zakupy i usługi i to zdecydowanie ogranicza 

ich działalność. Brak jest dokładniejszych analiz, które by dały odpowiedź, czy szkoły 

pracują w podobnych warunkach. Przypomniał jak niektóre wskaźniki w drodze zapytania 

uzyskali, to chociażby rozpiętość między powierzchniami, która sprzątają sprzątaczki. Jest 

rozpiętość 1-4 i to posiadanie lub nieposiadanie sali gimnastycznej do końca to tłumaczyło. 

Dlatego wprowadzenie wskaźników organizacyjnych i finansowych dałoby odpowiedź, czy 

przypadkowo pewne zadania na poziomie jednostek oświatowych są niedoszacowane, a być 
może gdzieś są przeszacowane. Wcześniej wskazywali na to zróżnicowanie. Odniósł się do 

zadań jakie stoją przed jednostkami oświatowymi w okresie pandemii i w czasie po pandemii. 

Myśli, że przypadki rezygnacji dyrektorów szkół będą powszechniejsze, jeżeli ktoś ma 

świadomość, jaka odpowiedzialność przed nim czeka. W chwili obecnej w większości 

samorządów jest wskazywana bardzo niska obsada wsparcia psychologiczno-

pedagogicznego. Brak jest wskaźników, punktu odniesienia. Jedynym odniesieniem jest 

raport NIK, który to przeanalizował i przykładowo znajdowały się szkoły, gdzie na jeden etat 

psychologa przypadało prawie 2 tysiące dzieci czy młodzieży. To wskazywało, że jest to 

dalece niedoszacowane. Do tego, w chwili obecnej, pandemia spowodowała spustoszenie     

w psychice młodzieży szkolnej z powodu nie tylko samej choroby, ale również z powodu 

zdalnej edukacji. Zwraca się uwagę na to, że po pandemii COVID-19 nadchodzi tzw. 

pandemia samotności. Przeciętnie na świecie szacuje się, że każda osoba na dziesięć osób 

została dotknięta skutkami traumatycznymi w obrębie swojej rodziny lub najbliższych 

krewnych. Teraz to, co będzie dotyczyło naszego regionu i naszego raportu. Między innymi 

Urząd Wojewódzki w Poznaniu wspólnie z UAM opublikował raport -  Instytucje pomocy 

społecznej w czasie pandemii. PCPR wypełniały dane, które w tym raporcie się znalazły. 

Podał dwa wnioski – fatalna kondycja psychiczna pracowników socjalnych typu nerwice 

psychosomatyczne, reakcje lękowe.  Ci pracownicy oczekują wsparcia specjalistycznego. 

Zwrócił uwagę, że to mówią pracownicy dorośli, oni sobie nie radzą problemami, które po 

COVID- zie już występują lub w najbliższym czasie jeszcze mogą wystąpić. Podobne raporty 

dotyczą również dzieci i młodzieży. Brakuje mu w raporcie danych z analizy naszych 

placówek oświatowych. Szkoły, w tym nie tylko uczniowie ale ich rodziny wymagają 
zdecydowanego wsparcia instytucjonalnego aby poradzić sobie z tym problemem. To jest 

niekończąca się dyskusja. Zaskakujące jest, że przez półtora roku trwania pandemii nie 

znaleźliśmy nigdy czasu żeby nad skutkami pandemii, jak ewentualnie możemy wspomóc 

szkoły, żebyśmy przedyskutowali, ani na komisjach, ani na sesji. Przypomniał jak była ta 

ustawka, gdzie młodzież nagannie się zachowywała, to wtedy też stawiał pytanie, nie co tam 

się wydarzyło, ale jakie wsparcie uzyskała pani dyrektor żeby z tym problemem sobie 

poradzić. Dlaczego w ten sposób pytają, bo to samorządowcy podjęli decyzję żeby był 

zlikwidowany Folwark i nagle bardzo trudna młodzież zróżnicowana wiekowo znalazła się     
w potężnym budynku i to była kwestia czasu jak problemy wychowawcze się pojawią. 
Władze samorządowe, nie tylko centralne, muszą nadawać priorytet wsparciu nauczycieli, 

uczniów w walce ze skutkami pandemii, bo szkoły sobie same z tym nie poradzą. Być może 

warto by organizować szkolenia dla radnych aby tą tematykę przybliżyć. Nie posądza nikogo 

o złośliwość, ale często brak wiedzy merytorycznej, czy brak opinii jak inni sobie z tym 

poradzili powoduje, że być może, ten problem wydaje się mało istotny. Niepokoją go sygnały 

o szukaniu oszczędności, między innymi, w etatach nauczycieli wspomagających, nadal 

utrzymujące się niskie wynagrodzenie na poziomie psychologów i pedagogów. Podkreślił, 
żeby nie oczekiwać rozwiązań od góry, bo nie ma jednego uniwersalnego rozwiązania, które 

będzie wpasowane dla wszystkich szkół.. Tutaj wszyscy, którzy w tym procesie uczestniczą,   
a więc samorządowcy i jednostki gospodarcze i oświata musi nad tym problemem usiąść i się 
zastanowić jak można sobie z tym poradzić. Zapewnił, że wiele samorządów tak robi.          

Te szkolenia, o których mówił są organizowane w dni wolne od pracy - sobota, niedziela,       
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a mimo to samorządowcy przyjeżdżają i chcą poznać w jaki sposób można sobie z tym 

wszystkim poradzić. Stwierdził, że to było tylko krótkie odniesienie do dwóch problemów – 

finansów i oświaty, bo jak byśmy na to razem popatrzyli, widzimy, że to rzutuje na 

całościową działalność Starostwa. Kolejny raz zachęcił żeby na wszelkie problemy, które 

sygnalizuje patrzeć całościowo. To nie jest tak żeby chcieli komuś utruć życie, czy zniechęcić 
do czegokolwiek, ale to wynika z tego co dostrzegają. Dobre przykłady są w niektórych 

gminach w naszym powiecie robione i to też warto pokazywać, żeby inni mogli szybciej za 

tym wszystkim nadążać. Na zakończenie przedstawił wniosek, że nie uciekniemy od analiz 

całościowych. Jedna analiza, która wybrany wskaźnik będzie analizowała pokaże, że jesteśmy 

super, ale jeżeli będziemy zmuszeni żeby poddać się weryfikacji całościowej z innymi 

samorządami, to wówczas przynajmniej to, wzbudzi refleksje czy radzimy sobie z tym czy 

nie. Tu nie będzie ucieczki, że nie mamy pieniędzy, bo będzie pokazane jak inne samorządy 

robią, które sobie z tym wszystkim radzą. W takim kontekście wspólnie z kolegami starali się 
przekazać  z ich strony uwagi i ma cichą nadzieję, że w przyszłości ten potencjał na poziomie 

rady są w stanie wykorzystać. Na zakończenie stwierdził, że zaczął od Pana Tadeja, który jest 

specjalistą od energetyki cieplnej, który wskazywał konkretne rozwiązania i na nim również 
skończy. Dodał, że mamy w obrębie radnych specjalistę i nie korzystamy z jego pomocy,        

a oczekujemy żeby dyrektorzy się tym zajęli, którzy nie zawsze mają wiedzę, bo dlaczego 

mieliby ją mieć akurat na ten temat.                                                                                    

Radny Tomasz Kaczuba stwierdził, że chce ustosunkować do tego co powiedział Pan 

Franciszek Wyrwa. Odnośnie kompetencji Pani Dyrektor Lucyny Sworowskiej nikt niczego 

nie kwestionuje. Jest to osoba kompetentna i bardzo dobrze, jako przewodniczącemu komisji, 

się z nią współpracowało. Myśli, że z jej następcą również ta współpraca będzie się układać 
owocnie. Nie dyskredytowałby pozostałych dyrektorów naszych szkól dlatego, że to są 
również osoby kompetentne i są na odpowiednim stanowisku, przeszły odpowiedni konkurs 

w wyniku, którego został wyłoniony najlepszy kandydat.                                                     

Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki oczekując na ponowne połączenie z 

radnym Tomaszem Kaczuba zasugerował, by bardziej skupić się na debacie nad raportem       

i udzielił głosu radnemu Julianowi Hermaszczukowi.                                                               

Radny Julian Hermaszczuk powiedział, że raport, który został przedstawiony radnym oddaje 

prawdziwą sytuacje powiatu chodzieskiego na dany czas. Nie jesteśmy powiatem bardzo 

bogatym, musimy mieć tą świadomość i o tym pamiętać. Jeżeli jego przedmówca mówił        

o wydatkach inwestycyjnych za lata 2017-2019, to on powie jakie były wydatki majątkowe   

w roku 2020, bo wydaliśmy około 4 mln na wydatki majątkowe. Jeżeli to podzielimy przez 

liczbę mieszkańców to wychodzi kwota między osiemdziesiąt a dziewięćdziesiąt złotych czyli 

dużo wyższa od tej, którą usłyszeliśmy. Radni, którzy sprawują tę funkcję od kilku lat mają 
wiedzę, że subwencja oświatowa nie pokrywa wydatków oświatowych. Zatem z innych 

źródeł dochodów musimy dokładać do utrzymania szkół, a to powoduje, że w innych 

dziedzinach musimy ograniczać wydatki, w tym wydatki inwestycyjne. Taka jest prawda. 

Jeśli chodzi o oszczędności myśli, że powinni zachować pewien rozsądek i umiar, bo jak 

tylko zaczął pracować w Starostwie w 2006 r. to cały czas mówili o oszczędnościach i te 

oszczędności pokazywali. Pewnie jest tak, że jeszcze można znaleźć trochę, ale pewnie gdzieś 
będzie kres. Nie patrzmy na złotówki, które wydajemy w coraz wyższych kwotach na 

przykład na ogrzewanie, bo to wynika ze wzrostu cen. Popatrzmy na gigadżule i zobaczmy ile 

rzeczywiście ich zużywamy. Nie doprowadzimy do sytuacji, że za ogrzewanie będziemy 

płacili zero, czy za prąd będziemy płacili zero, bo to jest niemożliwe. Te wydatki będą rosły. 

One są skutkiem również podwyżek nośników energii. Zwracał uwagę wczoraj podczas 

dyskusji na komisji, że po raz kolejny mamy do czynienia z sytuacją gdzie pod koniec roku 

zarząd, rada dowiaduje się, że dochody z tytułu PIT nie będą wykonane ponieważ Minister 

Finansów nie przekaże tych pieniędzy, o których wcześniej informował. To też każdego roku 

zmusza zarząd do tego żeby bardzo oszczędnie podejmować decyzje dotyczące wydatków, bo 

każdego roku może się zdarzyć tak, że pieniędzy nie dostaniemy. Obojętnie jak byśmy na to 

nie spojrzeli w księgowości słupki muszą się zgadzać na poziomie gminy, powiatu, 

województwa. Mogą się nie zgadzać w centrali. Dodał, że jest też za całościową oceną 
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powiatu, ale jeżeli chcemy się porównywać z innymi powiatami, to powinniśmy znaleźć 
powiat przynajmniej podobny do powiatu chodzieskiego, bo takiego samego pewnie nie 

znajdziemy. Wtedy możemy dokonywać porównań. Inne porównania nie maja 

merytorycznego uzasadnienia.                                                                                                                                    

Radny Tomasz Kaczuba stwierdził, że bardzo pozytywnie wypowiedziałby się o wszystkich 

dyrektorach w powiecie chodzieskim nie kwestionując kompetencji Pani Lucyny 

Sworowskiej. Jako przewodniczącemu komisji bardzo dobrze współpracuje mu się z 

wszystkimi dyrektorami szkół. Byli oni wybrani w konkursie, który był konkursem 

wnikliwym i zwyciężyli najlepsi. Bardzo pozytywnie wypowiedziałby się o raporcie o stanie 

powiatu bo rzeczy, które osiągnęliśmy w ciągu trzech lat były rzeczami, które były bardzo 

ważne. Można chodzić z podniesioną głową w Starostwie chociażby ze względu na to, że 

został poczyniony krok żeby docenić pracowników i ich pracę, mówi o regulacji płacowej. 

Musi powiedzieć, że budżet jak zaczynali był 49 mln, obecnie mamy 59 mln. Tak więc ten 

budżet też rośnie i tutaj podziękowania dla zarządu. Zauważył, że jest jeszcze parę rzeczy, 

które są w realizacji, a jeżeli zostaną zrealizowane mogą osiągnąć pozytywne efekty. Ma na 

myśli rozwój turystyki, pomysł Wicestarosty i Starosty na temat rozwoju tego kierunku 

naszego powiatu. Będzie to związane z nowymi miejscami pracy, z ilością pieniędzy, które 

wpłyną. Główny czynnik, który by zauważył  może niekorzystnie, to zamknięcie zakładu 

porcelany i porcelitu. W zakładzie numer 3 było dosyć dużo ludzi , którzy stracili pracę. 
Musieli przejść do Urzędu Pracy i tam szukać rozwiązań na swoje życie i zarabianie 

pieniędzy. Wszystkie inne rzeczy, które są realizowane przez powiat ocenił na poziomie 5.                                 

Radny Stanisław Tadej, w związku z tym co usłyszeli, że szczepienie jest niezadowalające      

i widać, że za mocno się nie poprawi, powinniśmy zwrócić uwagę w przyszłości szczególnie 

w tematach szkół. Jak słyszeliśmy nakłady na szkoły w naszym powiecie, to jest znaczący 

udział. Chciałby, o ile to możliwe, zastosować te postulaty, które złożył wczoraj na komisji, 

nie chciałby ich powtarzać. Dodał taki przykład, bo był w jednej szkole nie podlegającej 

powiatowi tylko miastu w okresie epidemii i woźni odsiadywali sobie czas pracy, a opłacani 

byli w pełni. Tutaj też by trzeba było pomyśleć jak ich, jak już nie można inaczej, 

zagospodarować odpowiednio. Wszystkie postulaty, które zgłaszał wczoraj powtarza dzisiaj.  

W związku z tym, że są przed punktem głosowania wotum zaufania wydaje mu się, może jest 

w błędzie, takie wotum zaufania powinno być głosowane zupełnie na końcu po 

sprawozdaniach, po tym wszystkim a nie przed. Według niego jest to trochę dziwne, ale może 

się myli.                                                                                                                       

Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki  stwierdził, że samo absolutorium 

będzie głosowane później, a wotum jest to nowa formuła wprowadzona w samorządzie 

bodajże od dwóch lat razem z raportem.                                                                                     

Starosta Mirosław Juraszek odnosząc się do Pani Dyrektor Sworowskiej stwierdził, że jest to 

jej niezależna i suwerenna decyzja ze względów prawnych.                                                                                   

Sekretarz Powiatu Aneta Karbowniczak odniosła się do wypowiedzi radnego Franciszka 

Wyrwy co do formy sporządzenia raportu. Wyjaśniła, że zgodnie z przepisami o samorządzie 

powiatowym, które wskazują co ma być w raporcie, raport obejmuje podsumowanie 

działalności Zarządu w roku poprzednim, w szczególności realizację polityk, programów        

i strategii, uchwał rady powiatu i budżetu obywatelskiego. I ten raport sporządzony za 2020 r. 

takie dane posiada. Dodała, że nie było zgłaszanych żadnych wytycznych przez radnych         

o wzbogacenie tych zapisów o inne wytyczne dlatego ten raport jest sporządzony w takiej 

formie. Dane finansowe są zawarte w sprawozdaniach finansowych, a wytyczne w sprawie 

sporządzenia raportu wskazują żeby te dane nie były dublowane w raporcie, bo te dane będą 
za bardzo rozszerzone i tym bardziej nieczytelne. Co do inwestycji powiat inwestuje na tyle 

na ile może. Inwestycje, które były w  2020 r. są wskazane w załączniku nr 1. Stwierdziła, że 

głównie w 2020 r. mogliśmy inwestować za pomocą Rządowego Funduszu Inwestycji 

Lokalnych. Ponadto też współfinansowaliśmy projekty dotyczące COVID i zapobieganiu 

rozprzestrzenianiu się COVID. Tutaj był zakup laptopów i tabletów dla uczniów szkół 

prowadzonych przez powiat chodzieski oraz środków ochrony osobistej dla DPS w związku   

z pandemią. Odnośnie regulacji płac zaznaczyła, że regulacja plac, która jest w 2021 r. nie 
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dotyczyła tylko Starostwa Powiatowego w Chodzieży tylko wszystkich jednostek 

organizacyjnych. Odnosząc się do słów radnego Stanisława Tadeja wyjaśniła, że głosowanie, 

o którym wspominał jest określone w ustawie i po rozpatrzeniu raportu o stanie powiatu 

chodzieskiego udziela się Zarządowi Powiatu Chodzieskiego wotum zaufania.            

Wicestarosta Mariusz Witczuk stwierdził, że wracając do raportu, chciał podkreślić dwie 

rzeczy. W 2020 r. złożyli projekt dofinansowania trzech naszych szkół i będzie on 

realizowany fizycznie w tym roku. Jest to kwota prawie miliona zł więc wzrasta kwota 

inwestycji w Zespole Szkół w Ratajach, w Zespole Szkół w Chodzieży i Centrum Kształcenia 

Zawodowego. W kontekście tego problemu, z którego skutków zdają sobie sprawę, sytuacji 

skutków pandemii dla dzieci i ich rodziców dotyczących nauczania zdalnego i ich zdrowia 

psychicznego skończyli w tym roku realizację projektu dla dorosłych czyli 18+, a od tego 

roku zaczynają realizację projektu z fundacją „Ukryte marzenia” i fundacją AKME i Centrum 

Medycznym Remedium projektu Centrum Zdrowia Psychicznego, gdzie przez kolejne cztery 

lata między innymi dzieci będą mogły korzystać z poradnictwa psychologicznego, 

psychiatrycznego, pedagogicznego. Na ten cel przeznaczone jest 5 mln 200 tys. zł.  

Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki stwierdził, że lista osób, które zgłosiły 

się do dyskusji wyczerpała się więc debata odbyła się i przystąpił do realizacji kolejnego 

punktu.  

 

c) podjęcie uchwały w sprawie wotum zaufania.                                                                   
Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki odczytał projekt uchwały i przystąpiono 

do głosowania. 

Głosowano w sprawie 
podjęcia uchwały w sprawie wotum zaufania. 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Ewa Burzyńska, Kinga Buszkiewicz, Dariusz Gapiński, Julian Hermaszczuk, Mirosław 

Juraszek, Tomasz Kaczuba, Barbara Ksycka, Remigiusz Nowak, Dariusz Rybarczyk, 

Waldemar Straczycki, Adrian Urbański, Mariusz Witczuk, Jakub Wójcik 

PRZECIW (4) 

Roman Chmara, Mateusz Krojenka, Stanisław Tadej, Franciszek Wyrwa  

Uchwała Nr XXV/205/2021 z dnia 23 czerwca 2021 r. w sprawie udzielenia wotum 

zaufania została przez Radę Powiatu Chodzieskiego podjęta i stanowi załącznik nr 4 do 

niniejszego protokołu. 
Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku posiedzenia.  

 

7. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu za 2020 rok. 

a) przedstawienie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu za 2020 rok,                                                                                                                                                 
Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki przypomniał, że odbyło się specjalne 

posiedzenie komisji dotyczące tego sprawozdania i poprosił Skarbnika o przedstawienie 

głównych punktów tego sprawozdania.  

Sprawozdanie finansowe oraz sprawozdanie roczne z wykonania budżetu Powiatu 

Chodzieskiego za 2020 rok przedstawiła Skarbnik Anna Zdziebło. 

Sprawozdanie finansowe wraz ze sprawozdaniem rocznym z wykonania budżetu za 2020 

rok stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

  

b) przedstawienie informacji o stanie mienia,                                                                                         
Następnie Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki poprosił o przedstawienie 

głównych pozycji informacji o stanie mienia. 



 10

Informację o stanie mienia w formie prezentacji przedstawił Kierownik Wydziału Geodezji, 

Kartografii, Katastru i Gospodarki Nieruchomościami w Starostwie Powiatowym                   

w Chodzieży Janusz Rogala. 

Informacja o stanie mienia Powiatu Chodzieskiego za 2020 r. stanowi załącznik nr 6 do 

niniejszego protokołu. 
 

c) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu o sprawozdaniu z 

wykonania budżetu za 2020 rok, 
Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki poprosił Panią Skarbnik o odczytanie 

opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu o sprawozdaniu z wykonania budżetu za 

rok 2020. 

Skarbnik Anna Zdziebło stwierdziła, że opinia została przekazana do biura rady. 

Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki zauważył, że ma tę opinię, ale do tej 

pory przedstawiała ja Pani Skarbnik. 

Starosta Mirosław Juraszek stwierdził, że opinia została przekazana i to Przewodniczący 

zazwyczaj odczytywał tę opinię. 
Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki ponownie potwierdził, że ma tę opinię 
ale przedstawiała ją Pani Skarbnik.  

Następnie Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki stwierdził, że do tego punktu 

wrócimy za chwilę i przystąpił do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

 

d) przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Chodzieskiego w sprawie 

udzielenia Zarządowi Powiatu absolutorium i opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej 
w Poznaniu o tym wniosku,  

Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki udzielił głosu Przewodniczącemu 

Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Chodzieskiego Dariuszowi Rybarczykowi i poprosił go                

o przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu 

absolutorium. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Dariusz Rybarczyk odczytał wniosek Komisji 

Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Zarządowi Powiatu Chodzieskiego. 

Uchwała Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Chodzieskiego z dnia 7 maja 2021 r.                

w sprawie opinii o wykonaniu budżetu Powiatu Chodzieskiego za 2020 rok oraz wniosku   

o udzielenie absolutorium Zarządowi Powiatu Chodzieskiego za 2020 rok stanowi 

załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 
W dalszej kolejności Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki poprosił 

Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu Remigiusza Nowaka o odczytanie Uchwały Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu w sprawie opinii o wniosku 

Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Chodzieskiego o udzielenie Zarządowi Powiatu 

Chodzieskiego absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2020 rok. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Remigiusz Nowak odczytał Uchwałę Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 21 maja 2021 roku           

w sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Chodzieskiego o udzielenie 

Zarządowi Powiatu Chodzieskiego absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2020 rok.     

W uchwale tej Skład Orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu, po 

zapoznaniu się z wnioskiem Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Chodzieskiego z dnia 7 maja 

2021 r. w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu Chodzieskiego z wykonania 

budżetu za 2020 rok wyraził opinię, że wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 

Chodzieskiego w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu Chodzieskiego             

z wykonania budżetu za 2020 rok jest należycie uzasadniony.                                       

Uchwała nr SO-14/0955/86/2021 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 21 maja 2021 roku w sprawie opinii o wniosku 

Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Chodzieskiego o udzielenie Zarządowi Powiatu 

Chodzieskiego absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2020 rok stanowi załącznik 
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nr 8 do niniejszego protokołu.                                                                                                                   
 

Następnie Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki wrócił do punktu odczytanie 

opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu o sprawozdaniu z wykonania budżetu za 

2020 rok i poprosił Panią Skarbnik o odczytanie uchwały bez uzasadnienia.                                                     

Skarbnik Powiatu Anna Zdziebło odczytała uchwałę z dnia 13 kwietnia 2021 r. w sprawie 

opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu Powiatu Chodzieskiego za 2020 rok wraz z 

informacją o stanie mienia jednostki i objaśnieniami. Skład Orzekający Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Poznaniu wyraził o sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2020 rok wraz      

z informacją o stanie mienia jednostki i objaśnieniami opinię pozytywną. 
Uchwała Nr SO-14/0954/68/2021 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 13 kwietnia 2021 r. w sprawie opinii o sprawozdaniu 

z wykonania budżetu Powiatu Chodzieskiego za 2020 rok wraz z informacją o stanie 

mienia jednostki i objaśnieniami stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

Po odczytaniu tej opinii Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki przeszedł do 

realizacji kolejnego punktu porządku posiedzenia.                                                                                     

e) dyskusja,                                                                                                                        
Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki rozpoczał dyskusję nad przedłożonymi 

sprawozdaniami za rok 2020.                                                                                                                        

Żadnych głosów nie było i Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki stwierdził, 

że wszystko jest jasne i przystąpił do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

 

f) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Powiatu za 2020 rok,                                             
Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki odczytał treść projektu uchwały i 

przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Powiatu za 2020 rok.  

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Ewa Burzyńska, Kinga Buszkiewicz, Dariusz Gapiński, Julian Hermaszczuk, Mirosław 

Juraszek, Tomasz Kaczuba, Barbara Ksycka, Remigiusz Nowak, Dariusz Rybarczyk, 

Waldemar Straczycki, Adrian Urbański, Mariusz Witczuk, Jakub Wójcik 

PRZECIW (3) 

Roman Chmara, Mateusz Krojenka, Franciszek Wyrwa  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Stanisław Tadej 

Uchwała Nr XXV/206/2021 z dnia 23 czerwca 2021 r. w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Powiatu za 

2020 rok została przez Radę Powiatu Chodzieskiego podjęta i stanowi załącznik nr 10 do 

niniejszego protokołu. 
Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu. 

g) podjęcie uchwały w sprawie absolutorium z wykonania budżetu za 2020 rok. 
Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Pytań nie było więc Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki odczytał projekt 

uchwały i przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie absolutorium z wykonania budżetu za 2020 rok. 

Wyniki głosowania 
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ZA: 13, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Ewa Burzyńska, Kinga Buszkiewicz, Dariusz Gapiński, Julian Hermaszczuk, Mirosław 

Juraszek, Tomasz Kaczuba, Barbara Ksycka, Remigiusz Nowak, Dariusz Rybarczyk, 

Waldemar Straczycki, Adrian Urbański, Mariusz Witczuk, Jakub Wójcik 

PRZECIW (4) 

Roman Chmara, Mateusz Krojenka, Stanisław Tadej, Franciszek Wyrwa  

Uchwała Nr XXV/207/2021 z dnia 23 czerwca 2021 r. w sprawie absolutorium z 
wykonania budżetu za 2020 rok została przez Radę Powiatu Chodzieskiego podjęta          

i stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 
Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki pogratulował Zarządowi i Staroście 

otrzymania absolutorium i udzielił głosu Staroście Mirosławowi Juraszkowi.                                                                                                                               

Starosta Mirosław Juraszek, w imieniu Zarządu, podziękował za udzielenie absolutorium. 

                                                                                                                                                        

Przed przystąpieniem do kolejnego punktu porządku obrad o godz. 14:00 Przewodniczący 

Rady Powiatu Waldemar Straczycki zarządził 5-cio minutową przerwę.                                   
Po przerwie Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki wznowił obrady i przeszedł 

do realizacji kolejnego punktu porządku obrad                                                                                                                        

                                                                                                                                                              

8. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zatwierdzenia sprawozdania finansowego Szpitala Powiatowego im. prof. Romana 

Drewsa w Chodzieży za rok 2020,                                                                                 
Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki poinformował, że sprawozdanie to 

zostało radnym przekazane  i zapytał czy są pytania dotyczące tego projektu uchwały. Pytań 
nie było odczytał więc projekt uchwały i przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Szpitala Powiatowego 

im. prof. Romana Drewsa w Chodzieży za rok 2020.  

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Ewa Burzyńska, Kinga Buszkiewicz, Roman Chmara, Dariusz Gapiński, Julian Hermaszczuk, 

Mirosław Juraszek, Tomasz Kaczuba, Mateusz Krojenka, Barbara Ksycka, Remigiusz 

Nowak, Dariusz Rybarczyk, Waldemar Straczycki, Stanisław Tadej, Adrian Urbański , 

Mariusz Witczuk, Jakub Wójcik, Franciszek Wyrwa  

Uchwała Nr XXV/208/2021 z dnia 23 czerwca 2021 r. w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego Szpitala Powiatowego im. prof. Romana Drewsa w 

Chodzieży za rok 2020 została przez Radę Powiatu Chodzieskiego podjęta i stanowi 

załącznik nr 12 do niniejszego protokołu.                                                                
Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki pogratulował dyrektorowi szpitala, że  

w tych trudnych czasach potrafił jeszcze wypracować zysk. 

  

b) przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej w Powiecie Chodzieskim,                                         
Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki zapytał czy są pytania dotyczące 

projektu tej uchwały. Pytań nie było odczytał więc projekt uchwały i przystąpiono do 

głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej w Powiecie 

Chodzieskim.  

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
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ZA (16) 

Ewa Burzyńska, Kinga Buszkiewicz, Roman Chmara, Dariusz Gapiński, Julian Hermaszczuk, 

Mirosław Juraszek, Tomasz Kaczuba, Mateusz Krojenka, Barbara Ksycka, Remigiusz 

Nowak, Dariusz Rybarczyk, Waldemar Straczycki, Stanisław Tadej, Adrian Urbański , 

Mariusz Witczuk, Jakub Wójcik 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Franciszek Wyrwa  

Uchwała Nr XXV/209/2021 z dnia 23 czerwca 2021 r. w sprawie przyjęcia oceny 

zasobów pomocy społecznej w Powiecie Chodzieskim została przez Radę Powiatu 
Chodzieskiego podjęta i stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

                                                                                                                                                   
Kolejny projekt dotyczył:  

c) oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej Szpitala Powiatowego im. prof. Romana 

Drewsa w Chodzieży na podstawie raportu,                                                                 
Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki stwierdził, że nikt się nie zgłosił do 

dyskusji, odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej Szpitala Powiatowego 

im. prof. Romana Drewsa w Chodzieży na podstawie raportu.  

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Ewa Burzyńska, Kinga Buszkiewicz, Roman Chmara, Dariusz Gapiński, Julian Hermaszczuk, 

Mirosław Juraszek, Tomasz Kaczuba, Mateusz Krojenka, Barbara Ksycka, Remigiusz 

Nowak, Dariusz Rybarczyk, Waldemar Straczycki, Stanisław Tadej Adrian Urbański, 

Mariusz Witczuk, Jakub Wójcik, Franciszek Wyrwa  

Uchwała Nr XXV/210/2021 z dnia 23 czerwca 2021 r. w sprawie oceny sytuacji 

ekonomiczno-finansowej Szpitala Powiatowego im. prof. Romana Drewsa w Chodzieży 

na podstawie raportu została przez Radę Powiatu Chodzieskiego podjęta i stanowi 

załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 
  

d) zmiany Uchwały w sprawie zatwierdzenia do realizacji w okresie od dnia 01.01.2019r. 

do dnia 31.12.2020 r. projektu współfinansowanego ze środków Europejskiego 

Funduszu Społecznego w ramach Wielkopolskiego Regionalnego Programu 

Operacyjnego 2014-2020,                                                                                               
Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki otworzył dyskusję. Nikt do dyskusji się 
nie zgłosił odczytał więc projekt uchwały i przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie zmiany Uchwały w sprawie zatwierdzenia do realizacji w 

okresie od dnia 01.01.2019 r. do dnia 31.12.2020 r. projektu współfinansowanego ze środków 

Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Wielkopolskiego Regionalnego Programu 

Operacyjnego 2014-2020.  

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Ewa Burzyńska, Kinga Buszkiewicz, Roman Chmara, Julian Hermaszczuk, Mirosław 

Juraszek, Tomasz Kaczuba, Mateusz Krojenka, Barbara Ksycka, Remigiusz Nowak, Dariusz 

Rybarczyk, Waldemar Straczycki, Stanisław Tadej, Adrian Urbański, Mariusz Witczuk, 

Jakub Wójcik, Franciszek Wyrwa  

BRAK GŁOSU (1) 

Dariusz Gapiński  

Uchwała Nr XXV/211/2021 z dnia 23 czerwca 2021 r. w sprawie zmiany Uchwały w 
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sprawie zatwierdzenia do realizacji w okresie od dnia 01.01.2019 r. do dnia 31.12.2020 r. 

projektu współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego w 

ramach Wielkopolskiego Regionalnego Programu Operacyjnego 2014-2020 została 

przez Radę Powiatu Chodzieskiego podjęta i stanowi załącznik nr 15 do niniejszego 

protokołu. 
 

e) zmiany Uchwały w sprawie zatwierdzenia do realizacji w okresie od dnia 01.01.2019 r. 

do dnia 31.12.2020 r. projektu współfinansowanego ze środków Europejskiego 

Funduszu Społecznego w ramach Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój 
2014-2020,                                                                                                                           
Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki  otworzył dyskusję. Nikt się nie zgłosił 

odczytał więc projekt uchwały i przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie zmiany Uchwały w sprawie zatwierdzenia do realizacji w 

okresie od dnia 01.01.2019 r. do dnia 31.12.2020 r. projektu współfinansowanego ze środków 

Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja 

Rozwój 2014-2020.  

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Ewa Burzyńska, Kinga Buszkiewicz, Roman Chmara, Dariusz Gapiński, Julian Hermaszczuk, 

Mirosław Juraszek, Tomasz Kaczuba, Mateusz Krojenka, Barbara Ksycka, Remigiusz 

Nowak, Dariusz Rybarczyk, Waldemar Straczycki, Stanisław Tadej, Adrian Urbański, 

Mariusz Witczuk, Jakub Wójcik, Franciszek Wyrwa  

Uchwała Nr XXV/212/2021 z dnia 23 czerwca 2021 r. w sprawie zmiany Uchwały w 

sprawie zatwierdzenia do realizacji w okresie od dnia 01.01.2019 r. do dnia 31.12.2020 r. 

projektu współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego w 

ramach Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój 2014-2020 została przez 

Radę Powiatu Chodzieskiego podjęta i stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 
 

f) przyjęcia rocznego sprawozdania Komendanta Powiatowego Policji w Chodzieży o 

stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie powiatu chodzieskiego za rok 

2020.                                                                                                                                     
Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki poinformował, że sprawozdania, które 

będą przedmiotem głosować zostały radnym dostarczone, omówione na komisji i zapytał czy 

jest ktoś chętny do dyskusji. Nikt się nie zgłosił, odczytał więc projekt uchwały i przystąpiono 

do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia rocznego sprawozdania Komendanta Powiatowego 

Policji w Chodzieży o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie powiatu 

chodzieskiego za rok 2020.  

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Ewa Burzyńska, Kinga Buszkiewicz, Roman Chmara, Dariusz Gapiński, Julian Hermaszczuk, 

Mirosław Juraszek, Tomasz Kaczuba, Mateusz Krojenka, Barbara Ksycka, Remigiusz 

Nowak, Dariusz Rybarczyk, Waldemar Straczycki, Stanisław Tadej, Adrian Urbański, 

Mariusz Witczuk, Jakub Wójcik, Franciszek Wyrwa  

Uchwała Nr XXV/213/2021 z dnia 23 czerwca 2021 r. w sprawie przyjęcia rocznego 

sprawozdania Komendanta Powiatowego Policji w Chodzieży o stanie bezpieczeństwa i 

porządku publicznego na terenie powiatu chodzieskiego za rok 2020 została przez Radę 

Powiatu Chodzieskiego podjęta i stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 
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g) przyjęcia informacji Komendanta Powiatowego PSP w Chodzieży o stanie 

bezpieczeństwa powiatu chodzieskiego w zakresie ochrony przeciwpożarowej za rok 

2020.                                                                                                                                         
Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki zapytał czy są pytania dotyczące 

projektu tej uchwały. Pytań nie było odczytał więc projekt uchwały i przystąpiono do 

głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia informacji Komendanta Powiatowego PSP w 

Chodzieży o stanie bezpieczeństwa powiatu chodzieskiego w zakresie ochrony 

przeciwpożarowej za rok 2020.  

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Ewa Burzyńska, Kinga Buszkiewicz, Roman Chmara, Dariusz Gapiński, Julian Hermaszczuk, 

Mirosław Juraszek, Tomasz Kaczuba, Mateusz Krojenka, Barbara Ksycka, Remigiusz 

Nowak, Dariusz Rybarczyk, Waldemar Straczycki, Stanisław Tadej, Adrian Urbański, 

Mariusz Witczuk, Jakub Wójcik, Franciszek Wyrwa  

Uchwała Nr XXV/214/2021 z dnia 23 czerwca 2021 r. w sprawie przyjęcia informacji 

Komendanta Powiatowego PSP w Chodzieży o stanie bezpieczeństwa powiatu 

chodzieskiego w zakresie ochrony przeciwpożarowej za rok 2020 została przez Radę 

Powiatu Chodzieskiego podjęta i stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 
 

h) przyjęcia informacji Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Chodzieży 

o stanie bezpieczeństwa sanitarnego powiatu chodzieskiego za rok 2020.                             
Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki odczytał  projekt uchwały i 

przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia informacji Państwowego Powiatowego Inspektora 

Sanitarnego w Chodzieży o stanie bezpieczeństwa sanitarnego powiatu chodzieskiego za rok 

2020.  

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Ewa Burzyńska, Kinga Buszkiewicz, Roman Chmara, Dariusz Gapiński, Julian Hermaszczuk, 

Mirosław Juraszek, Tomasz Kaczuba, Mateusz Krojenka, Barbara Ksycka, Remigiusz 

Nowak, Dariusz Rybarczyk, Waldemar Straczycki, Stanisław Tadej, Adrian Urbański, 

Mariusz Witczuk, Jakub Wójcik 

BRAK GŁOSU (1) 

Franciszek Wyrwa  

Uchwała Nr XXV/215/2021 z dnia 23 czerwca 2021 r. w sprawie przyjęcia informacji 

Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Chodzieży o stanie 

bezpieczeństwa sanitarnego powiatu chodzieskiego za rok 2020 została przez Radę 

Powiatu Chodzieskiego podjęta i stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu. 

                                                                                                                                                
Kolejny projekt dotyczył: 

i) Rocznego Programu Współpracy Powiatu Chodzieskiego z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust.3 ustawy o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie w roku 2021.                                                           
Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki odczytał projekt uchwały, pytań nie 

było więc przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
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podjęcia uchwały w sprawie Rocznego Programu Współpracy Powiatu Chodzieskiego z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust.3 ustawy o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w roku 2021.  

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Ewa Burzyńska, Kinga Buszkiewicz, Roman Chmara, Dariusz Gapiński, Julian Hermaszczuk, 

Mirosław Juraszek, Tomasz Kaczuba, Mateusz Krojenka, Barbara Ksycka, Remigiusz 

Nowak, Dariusz Rybarczyk, Waldemar Straczycki, Stanisław Tadej, Adrian Urbański, 

Mariusz Witczuk, Jakub Wójcik 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Franciszek Wyrwa  

Uchwała Nr XXV/216/2021 z dnia 23 czerwca 2021 r. w sprawie Rocznego Programu 

Współpracy Powiatu Chodzieskiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust.3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie 

w roku 2021 została przez Radę Powiatu Chodzieskiego podjęta  i stanowi załącznik      

nr 20 do niniejszego protokołu. 

                                                                                                                                                        
Kolejny projekt dotyczył: 

j) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Chodzieskiego na lata 2021-2031. 
Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki odczytał projekt uchwały i przystąpiono 

do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Chodzieskiego na lata 2021-2031..  

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Ewa Burzyńska, Kinga Buszkiewicz, Dariusz Gapiński, Julian Hermaszczuk, Mirosław 

Juraszek, Tomasz Kaczuba, Barbara Ksycka, Remigiusz Nowak, Dariusz Rybarczyk, 

Waldemar Straczycki, Stanisław Tadej, Adrian Urbański, Mariusz Witczuk, Jakub Wójcik 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Roman Chmara, Mateusz Krojenka, Franciszek Wyrwa  

Uchwała Nr XXV/217/2021 z dnia 23 czerwca 2021 r. w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Chodzieskiego na lata 2021-2031 została przez Radę 

Powiatu Chodzieskiego podjęta i stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu. 

                                                                                                                                             
Kolejny projekt uchwały dotyczył:  

k) zmiany uchwały budżetowej na rok 2021.                                                            
Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki poprosił Panią Skarbnik o 

przedstawienie najważniejszych zmian.                                                                                    

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Anna Zdziebło.                                                              

Pytań do tych zmian nie było więc Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki 

odczytał  projekt uchwały i przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2021.  

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Ewa Burzyńska, Kinga Buszkiewicz, Dariusz Gapiński, Julian Hermaszczuk, Mirosław 

Juraszek, Tomasz Kaczuba, Barbara Ksycka, Remigiusz Nowak, Dariusz Rybarczyk, 
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Waldemar Straczycki, Stanisław Tadej, Adrian Urbański, Mariusz Witczuk, Jakub Wójcik 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Roman Chmara, Mateusz Krojenka, Franciszek Wyrwa  

Uchwała Nr XXV/218/2021 z dnia 23 czerwca 2021 r. w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej na rok 2021 została przez Radę Powiatu Chodzieskiego podjęta i stanowi 

załącznik nr 22 do niniejszego protokołu. 

                                                                                                                                                   
Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku posiedzenia.                                                     

9. Sprawozdanie za rok 2020 z realizacji „Rocznego Programu Współpracy Powiatu 
Chodzieskiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 

3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w roku 2020.”. 
Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki otworzył dyskusję. Nikt się nie zgłosił 

do dyskusji przystąpiono więc do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia sprawozdania za rok 2020 z realizacji „Rocznego Programu Współpracy Powiatu 

Chodzieskiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 

3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w roku 2020.”.  

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Ewa Burzyńska, Kinga Buszkiewicz, Roman Chmara, Dariusz Gapiński, Julian Hermaszczuk, 

Mirosław Juraszek, Tomasz Kaczuba, Mateusz Krojenka, Barbara Ksycka, Remigiusz 

Nowak, Dariusz Rybarczyk, Waldemar Straczycki, Stanisław Tadej, Adrian Urbański, 

Mariusz Witczuk, Jakub Wójcik 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Franciszek Wyrwa  

Sprawozdanie za rok 2020 z realizacji „Rocznego Programu Współpracy Powiatu 

Chodzieskiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 

3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w roku 2020” 

zostało przez Radę Powiatu Chodzieskiego przyjęte i stanowi załącznik nr 23 do 

niniejszego protokołu. 
 

10. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Chodzieży 

oraz Organizatora Rodzinnej Pieczy Zastępczej za rok 2020.                                            
Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki zapytał czy są pytania do tego 

sprawozdania. Pytań nie było przystąpiono więc do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia sprawozdania z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Chodzieży 

oraz Organizatora Rodzinnej Pieczy Zastępczej za rok 2020.  

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Ewa Burzyńska, Kinga Buszkiewicz, Roman Chmara, Dariusz Gapiński, Julian Hermaszczuk, 

Mirosław Juraszek, Tomasz Kaczuba, Mateusz Krojenka, Barbara Ksycka, Remigiusz 

Nowak, Dariusz Rybarczyk, Waldemar Straczycki, Stanisław Tadej, Adrian Urbański, 

Mariusz Witczuk, Jakub Wójcik, Franciszek Wyrwa  

Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Chodzieży oraz 

Organizatora Rodzinnej Pieczy Zastępczej za rok 2020 zostało przez Radę Powiatu 

Chodzieskiego przyjęte i stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu. 
 

11. Informacja o darowiznach dla Szpitala Powiatowego im. prof. Romana Drewsa w 

Chodzieży przekazanych przez różnych darczyńców za rok 2020.                                
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Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki zapytał czy są pytania.                          

Pytań nie było przystąpiono więc do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia informacji o darowiznach dla Szpitala Powiatowego im. prof. Romana Drewsa w 

Chodzieży przekazanych przez różnych darczyńców za rok 2020.  

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Ewa Burzyńska, Kinga Buszkiewicz, Roman Chmara, Dariusz Gapiński, Julian Hermaszczuk, 

Mirosław Juraszek, Tomasz Kaczuba, Mateusz Krojenka, Barbara Ksycka, Remigiusz 

Nowak, Dariusz Rybarczyk, Waldemar Straczycki, Stanisław Tadej, Adrian Urbański, 

Mariusz Witczuk, Jakub Wójcik, Franciszek Wyrwa  

Informacja o darowiznach dla Szpitala Powiatowego im. prof. Romana Drewsa w 

Chodzieży przekazanych przez różnych darczyńców za rok 2020 została przez Radę 

Powiatu Chodzieskiego przyjęta i stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu. 
  

12. Interpelacje i zapytania radnych. 
Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki poinformował, że wpłynęły dwa 

zapytania radnego Franciszka Wyrwy. Jedno dotyczyło pisma pracowników Domu Dziecka  

w Studźcach, drugie informacji o stanie mienia powiatu chodzieskiego i o współpracy                         

z organizacjami pozarządowymi. Odpowiedzi na te pytania zostały udzielone.                     

Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki zgłosił interpelację dotyczącą fatalnego 

stanu ul. Żeromskiego w Chodzieży. Stwierdził, że nie będzie tego składał na piśmie 

ponieważ jest to temat ogólnie znany. Chciałby jeszcze raz przypomnieć i poddać pod uwagę 
fakt, że tą ulicą powoli już nie będzie można jeździć. Jest stan fatalny, dlatego zaapelował do 

Zarządu o znalezienie środków na naprawę tej ulicy jeżeli nie kompleksową, to chociaż          
w tych najgorszych miejscach, które są w chwili obecnej. Jest to ulica, która prowadzi i do 

szpitala, i do liceum, to są nasze jednostki bardzo ważne dla życia miasta. Chciałby żeby        

w planach, jeśli znajdą się na to środki, żeby w pierwszej kolejności uwzględnić tą ulicę, bo 

uważa, że jest w chwili obecnej w najgorszym stanie.                                                                                                      

Radny Stanisław Tadej stwierdził, że pieniądze, które poszły na zabetonowanie parku uważa, 

że to są wyrzucone pieniądze i mogły one być przeznaczone na ul. Żeromskiego. Zauważył, 

że  jest to przykład naszej głupiej niegospodarności.                                                                  

Wicestarosta Mariusz Witczuk odpowiadając radnemu stwierdził, że to jest uwaga do 

Burmistrza, a nawiązując do wątku Przewodniczącego Rady Powiatu przyznał, że ten temat 

poruszają po raz kolejny i w tym roku będą przygotowywali dokumentację dotyczącą 
przebudowy tej ulicy      i jest to jedna z priorytetowych inwestycji. 

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku posiedzenia. 

13. Wolne głosy i oświadczenia. 
Radny Mateusz Krojenka poruszył temat miejscowości Zbyszewice aby tam zmienić 
organizację ruchu. Jest to teren wsi zabudowany i ma prośbę aby tam wprowadzić znak 

drogowy z informacją, że jest to teren zabudowany ponieważ prędkości, które tam kierowcy 

osiągają są bardzo duże, a to nie jest tor wyścigowy, czy inne miejsce do tego przeznaczone. 

Druga kwestia, o której powiedział dotyczyła drogi w Żoniu, tego trójkąta. Prosił żeby,          

w miarę możliwości, to zrobić, bo nawet jak zrobi się pobocze, to i tak po dwóch, trzech 

tygodniach stan tej „eski” jest taki sam jak był wcześniej.                                                                                                        

Radny Dariusz Gapiński oświadczył, że przychyla się i popiera przewodniczącego odnośnie 

przebudowy ul. Żeromskiego, czy nawierzchni przy szpitalu. Druga sprawa, którą poruszył 

dotyczyła interpelacji, którą zamierza zgłosić pisemnie, odnośnie zaznaczenia osi jezdni na 

drodze powiatowej między szpitalem a rondem Kościuszki, z tego względu, że przy 

wyjeździe od strony Jagiellońskiej jest bardzo dużo wypadków. Stwierdził, że to nie jest długi 

odcinek, a ludzie ścinają te zakręty i prosiłby o rozważenie tego przez Zarząd.                                                                                                                     
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Wicestarosta Mariusz Witczuk w nawiązaniu do zapytania Pana Mateusza Krojenki 

odpowiedział, że w lipcu będzie ogłoszona procedura i w sierpniu będzie przeprowadzony 

remont drogi, o którym radny wspominał. 

 

14. Zakończenie obrad. 
Innych głosów nie było więc Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki 

podziękował wszystkim uczestniczącym w sesji i wobec wyczerpania porządku obrad              

o godz. 14:30
 
zamknął obrady XXV sesji Rady Powiatu Chodzieskiego. 

 

 

 

                                                                                         Przewodniczący 

                                                                                           Rady Powiatu  

 

                                                                            Waldemar Straczycki 

 

 

 

Protokołowała 

 

Maria Przygocka 

   

 

 

                                                                                          


